
Zápisnica z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch, konaného dňa 

26.1.2023 v zasadačke OcÚ Kvačany od 18,05 – 20,00 hod. 
Prítomní poslanci: Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr. Jana 

Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková 

Hlavný kontrolór obce PhDr. Marcela Jašková – príchod 18,35 hod.  

Neprítomní poslanci: Milan Galica 

Hostia:     

Zapisovateľka:  Katarína Kunová 

 

P r o g r a m : 
 

1. Schválenie programu. 

2. Schválenie navrhnutých členov komisií Obecného zastupiteľstva v Kvačanoch. 

3. Žiadosť o odpustenie poplatku za TKO na rok 2023. 

4. Prerokovanie a schválenie nájomnej zmluvy v bytovom dome č. 257 pre byt č. 8.  

5. Prerokovanie prác na ústrednom kúrení v byte MŠ Kvačany. 

6. Oboznámenie so zálohovými platbami na rok 2023 za elektrinu pre odberné miesta 

Obce Kvačany. 

7. Prerokovanie žiadosti o príspevok do tomboly pre Reprezentačný ples ZŠ, ktorý sa 

uskutoční 11.02.2023. 

8. Správa o kontrolnej činnosti HK za druhý polrok 2022. 

9. Plán práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na prvý polrok 2023.  

10. Rôzne.  

11. Záver. 

 

1. Rokovanie OZ otvoril starosta obce Jozef Grúň o 18,05 hod. Privítal všetkých prítomných. 

Starosta konštatoval, že prítomní sú 6 poslanci zo 7, teda je OZ uznášaniaschopné. Za 

zapisovateľku bola určená Katarína Kunová. Za overovateľov zápisnice určil Annu 

Drbjakovú a Miroslavu Sihockú. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Starosta prečítal program, ktorý poslanci schválili bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

2. Starosta obce informoval, že predsedovia komisií predložili zoznam členov svojich komisií. 

Potom prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje navrhnutých členov komisií v nasledovnom zložení: 

komisia pre rozvoj obce    predseda   Mgr. Jana Odleváková  

podpredseda  Ing. Eva Ďaďová 

členovia  Katarína Kojšová  

Peter Caban  

Martin Odlevák 

 

komisia pre ochranu verejného poriadku a životného prostredia  



predseda   Mgr. Ján Rypák 

podpredseda  Stromček Jaroslav 

členovia  Kojš Eduard 

Kokoška Štefan 

 

komisia pre kultúru, šport a iné záujmové činnosti  
predseda   Adriana Bošancová 

podpredseda   Katarína Kunová    

členovia  Tatiana Kunová  

Marika Galicová 

Miroslava Benikovská  

Gabriela Majerčíková  

Martin Drbjak  

Roman Lasák ml. 

Martina Tkáčová  

Roman Lasák st.  

 

komisia pre soc. veci a rodinu  predseda   Anna Drbjaková  

podpredseda Mgr. Floreková Andrea 

členovia  Grúňová Dana 

                       Mgr. Chovanová Patrícia 

                        Bc.  Račková Zuzana 

                             Kudzbelová Barbora 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

3. Starosta informoval prítomných, že na obecný úrad bola doručená žiadosť na úľavu 

poplatku za komunálny odpad na rok 2023. Podľa schváleného Dodatku č. 3 k VZN č. 5/2015 

o miestnych daniach a miestnom poplatku za KO a DSO je poplatok za TKO pre občanov, 

ktorí sa na území obce nezdržiavajú vo výške 10 €. Túto žiadosť poslanci zobrali na vedomie 

a poplatok schválili. Potom starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť p. Anny Glončákovej o úľavu na poplatku 

za komunálny odpad na rok 2023,  

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje úľavu na poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady podľa § 24 Dodatku č. 3 k VZN Obce Kvačany č. 5/2015 o miestnych 

daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Kvačany na osoby: Ľubica Jašeková, Jozef Jašek a Emma Jašeková nakoľko sa dlhodobo 

zdržiavajú v zahraničí. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

4. Ďalej informoval prítomných, že na obec prišla žiadosť o schválenie predĺženia nájmu v 

DB č. 257 od nájomcu bytu č. 8. p. Benikovského. Nakoľko za byt sa nájom pravidelne platí, 

nie sú tam nijaké nedoplatky, odporúča predĺženie zmluvy na ďalšie 3 roky. Potom prečítal 

návrh uznesenia:   



a) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Stanislava Benikovského o opakované uzavretie 

nájomnej zmluvy v bytovom dome B 12 č. 257 byt č. 8, 

b) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce podpísaním nájomnej zmluvy v bytovom 

dome B 12 č. 257 byt č. 8 s p. Stanislavom Benikovským na 3 roky. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

5. Ďalej informoval prítomných o potrebe realizácie prác na ústrednom kúrení v byte MŠ. Je 

potrebné, aby byt mal svoje vlastné vykurovanie, nezávisle od materskej školy. Informoval aj 

o doručenej cenovej ponuke od firmy MZ-montér z Liptovského Mikuláša. Poslanci sa 

informovali, či by nebolo dobré urobiť novú prípojku pre spomínaný byt. Starosta oznámil, že 

by bolo dobré začať možno najprv týmto podružným kúrením a prípojku obstarať neskôr, 

nakoľko vybavovanie povolenia je na dlhšiu dobu a treba potiahnuť prípojku až od plota, čím 

by sa rozkopal celý dvor. Už len tým, že bude mať byt samostatné kúrenie, ušetrí sa na 

vykurovaní MŠ, nakoľko cez prázdniny sa nebude musieť vykurovať celý objekt. Následne 

starosta prečítal návrh uznesenia:   

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o potrebe realizácie prác na ústrednom 

kúrení v byte Materskej školy Kvačany a doručenej cenovej ponuke od firmy MZ-montér 

s.r.o. Liptovský Mikuláš v sume 5.048,16 € s DPH, 

b) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu, že sa jedná o zákazku malého rozsahu  

v súlade s § 1, ods.15, zákona č. 343/2015 Z. z. o verejnom obstarávaní, ktorej predpokladaná 

hodnota je nižšia ako 10 000 €,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenovú ponuku od firmy MZ-montér s.r.o. Liptovský 

Mikuláš  

d) obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu na práce na ústrednom kúrení 

v byte Materskej školy v Kvačanoch vo výške 5.500,00 €, 

e) obecné zastupiteľstvo poveruje obecný úrad zaslaním objednávky na práce na ústrednom 

kúrení v byte MŠ Kvačany, 

f) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh rozpočtového opatrenia OcÚ č. 1/2023 a 

schvaľuje rozpočtové opatrenie OcÚ č. 1/2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

6. Starosta informoval prítomných o zálohových platbách za elektrinu na odberné miesta 

obce. Navýšenie cien oproti roku 2022 je vo výške 23.347,00 €. Následne prečítal návrh 

uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o zálohových platbách za elektrinu na 

rok 2023. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

7. Ďalej informoval prítomných, že na obecný úrad boli doručené žiadosti na prenájom 

kultúrneho domu a príspevok do tomboly od Rodičovského združenia pri ZŠ Kvačany na 

Reprezentačný ples, ktorý sa uskutoční v sobotu 11.2.2023. Podľa schváleného VZN 



o poplatkoch je cena za 1 kWh 1€. Podľa sledovaných odpočtov pri takýchto akciách sa 

v priemere spotreba pohybuje v rozmedzí 400-500 kWh, čo by predstavovalo 400 - 500 € za 

energie. Poslanci sa zhodli na tom, že nakoľko sa v minulosti dávali príspevky na tombolu 

ako aj energie, prenájom sály KD a zapožičanie riadu, poskytne sa príspevok aj teraz. 

Poslanci schválili príspevok pre všetky nepodnikateľské zložky Obce Kvačany v sume 150 € 

na energie. Príspevok sa poskytne na základe písomnej žiadosti. Príspevok do tomboly sa 

nebude poskytovať. Starosta následne prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosti Rodičovského združenia pri Základnej 

škole v Kvačanoch o príspevok do tomboly a poskytnutie sály Kultúrneho domu v 

Kvačanoch, na Reprezentačný ples Základnej školy, ktorý sa uskutoční 11.02.2023, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje sponzorský dar na energie na Reprezentačný ples 

Základnej školy vo výške 150,00 €,  

c) obecné zastupiteľstvo schvaľuje sponzorský dar v sume 150 € pre všetky nepodnikateľské 

zložky Obce Kvačany (MSSČK, DHZ, TJ Družstevník, MŠ, ZŠ), 

d) obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť o príspevok do tomboly pre Reprezentačný 

ples ZŠ. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

8. Starosta odovzdal slovo hlavnej kontrolórke PhDr. Marcele Jaškovej, ktorá prítomných 

oboznámila so správou o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Kvačany za 2. polrok 

roka 2022. Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

Obce Kvačany za druhý polrok 2022. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

9. Starosta ďalej informoval prítomných, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2023 neboli na obec podané žiadne písomné pripomienky. Odovzdal 

slovo hlavnej kontrolórke, ktorá predniesla poslancom návrh plánu na 1. polrok roka 2023. 

Prítomný poslanci nemali žiadne pripomienky k prednesenému plánu kontrolnej činnosti. 

Následne starosta prečítal návrh uznesenia: 

a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie, že k Návrhu plánu kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra na 1. polrok 2023 neboli podané pripomienky, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na 1. polrok 

2023 bez pripomienok. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

10. Starosta informoval poslancov, že bol oslovený firmou Slovak Rescue s.r.o. s možnosťou 

nákupu automatického externého defibrilátora /AED/, ktorý by bol umiestnený na budove 

obecného úradu a slúžil by všetkým občanom. Cena by sa pohybovala okolo 2.500 – 3.000 €, 

záleží od druhu defibrilátora. Poslanci s nákupom súhlasili a poverili starostu, aby oslovil 

podnikateľov v obci, či by na nákup AED neprispeli. Starosta prečítal návrh uznesenia: 



a) Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o možnosti zakúpenia automatického 

externého defibrilátora /AED/, 

b) obecné zastupiteľstvo schvaľuje nákup automatického externého defibrilátora, ktorý bude 

umiestnený na budove obecného úradu pre potreby občanov, 

c) obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce oslovením podnikateľských subjektov v obci 

Kvačany o sponzorský dar na nákup automatického externého defibrilátora. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0 

 

Ďalej informoval o doručenej žiadosti ZŠ o zaslaní finančných prostriedkov, ktoré 

nevyčerpali v roku 2022 a boli na konci roka zaslané na obec. Finančné prostriedky musí ZŠ 

vyčerpať do konca marca 2023. Boli by použité na projekty, ktoré realizuje ZŠ, na úhradu 

nákladov, ktoré sú spojené s navyšovaním cien energií, ako je na zabezpečenie ZŠ 

kamerovým systémom. Poslanci so zaslaním finančným prostriedkov na tieto účely súhlasili. 

Starosta prečítal návrh uznesenia: 

d) obecné zastupiteľstvo berie na vedomie žiadosť Základnej školy v Kvačanoch o zaslanie 

finančných prostriedkov, ktoré neboli vyčerpané v roku 2022, 

e) obecné zastupiteľstvo schvaľuje zaslanie finančných prostriedkov, ktoré budú použité na 

podporu projektov realizovaných školou, na úhradu nákladov spojených so zvyšovaním ceny 

energií a na zabezpečenie prevádzky školy v sume 25.267,76 €. 

Hlasovalo:  za -    6 / Roman Lasák, Mgr. Ján Rypák, Miroslava Sihocká, Mgr.  

          Jana Odleváková, Adriana Bošancová, Anna Drbjaková / 

proti –   0  

zdržal sa –  0  

   

Starosta ďalej informoval, že oslovil firmu na vyčistenie dlažby v prístavbe KD. Cenová 

ponuka sa ale poslancom zdala vysoká, nakoľko  k tejto sume, by bolo potrebné v tomto 

zimnom období prirátať aj cenu za energie, nakoľko je k čisteniu potrebná určitá teplota. 

V súčasnosti sú energie vysoké, preto odporučili počkať na čistenie dlažby na letné mesiace. 

   

12. Na záver starosta obce skonštatoval, že boli prerokované všetky body stanoveného 

programu, všetkým prítomným poďakoval a rokovanie ukončil o 20,00 hod. 

 

 

 

 

Zapísal/(a):       Starosta obce:  

Katarína Kunová    ........................................ Jozef Grúň      ....................................... 

 

 

Overovatelia:  

     

Anna Drbjaková   ........................................ 

 

Miroslava Sihocká    ........................................ 


